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Valmistelija: osallisuuskoordinaattori Katariina Terävä, puh. 020 
6157044, katariina.terava(at)kouvola.fi 

Vanhusneuvosto on kutsunut kaupungin edustajan kertomaan 
Tuulensuojan ja Pointin tilanteista. 

Lisätietoja: osallisuuskoordinaattori Katariina Terävä, puh. 020 
6157044, katariina.terava(at)kouvola.fi 

Puheenjohtajan ehdotus:  

Vanhusneuvosto harkitsee saamiensa tietojen mukaisesti 
jatkotoimenpiteitä. 

Asian käsittely: 

Osallisuuskoordinaattori Anne Eriksson kertoi Pointin ja Tuulensuojan 
tilanteesta. Hän avasi myös muiden kaupunginosien tilojen 
ajankohtaista tilannetta. Osallisuuskoordinaattorin mukaan Inkeroisten 
tilanne on keskustelun alla, Myllykoskella suunnitellaan tiloja kirjaston 
yhteyteen, Valkealan tilanteesta käydään myös keskustelua parhaillaan.  

Porukkatalon hyviksi puoliksi osallisuuskoordinaattori nosti mm. sujuvan 
aulapalvelun. Kahvit ja ruokailut on helppo järjestää Porukkatalolla, 
samoin on saatavilla myös tukea projektoreiden ym. kokouslaitteiden 
käyttöön. Hissi on myös käytössä, jolloin yläkerroksiin pääsevät myös 
rollaattorilla liikkuvat. Aulatilaa laajennetaan jotta isommatkin ryhmät 
mahtuvat tilaan. 

Porukkatalolla on keskustelua aiheesta 30.5. klo 12.  

Ratamon terveysmetsän avajaiset 28.9. Tervetuloa. 

Ikäihmiset olivat ehdottomasti sitä mieltä, että Tuulensuoja tulee 
säilyttää jatkossakin. Pointin osalta oltiin valmiita vaihtamaan tilaa, 
mikäli keskustan alueelta löytyisi toimiva ja saavutettavissa oleva tila. 
Koettiin, että Porukkatalo vastaa tähän tarpeeseen huonosti. 

Vanhusneuvoston päätös: 

Perustettiin työryhmä ajamaan toimitila-asiaa. Työryhmässä Reijo 
Valkeapää, Lea Aalto, Raimo Kinnunen ja Markku Mikkola. He 
kokoontuvat kesän jälkeen ennen syksyn 1. kokousta. Tuulensuojan 
käytöstä tehdään virallinen kannanotto. 
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